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De waterschapsfractie van Partij voor de Dieren in Delfland heeft zich in 2014 

wederom krachtig ingezet voor schoon en veilig waterbeheer. Zo heeft de partij een 

motie ingediend om uittreedplaatsen aan te leggen voor de veiligheid van mensen en 

dieren. Ook zijn er vragen gesteld over het gebruik van het schadelijke 

bestrijdingsmiddel Imidacloprid. Vissen bleken soms onnodig te sterven tijdens 

maaiwerkzaamheden. Daarom heeft de fractie hierover vragen over gesteld. Tevens 

zijn er vragen gesteld over de uitvoering van een Europese richtlijn voor het 

beschermen van de paling. Tenslotte heeft de partij zich ook nog ingezet voor eerlijk 

bankieren door het waterschap. 

 

Dit verslag is een kort overzicht van de belangrijkste zaken waar de Partij voor de 

Dieren zich in Delfland mee bezig heeft gehouden. Voor meer informatie over deze 

onderwerpen kunt u terecht op onze website. 
 

Fauna uittreedplaatsen 

Goede kades zijn noodzakelijk om ons te beschermen tegen het water. In sommige 

gevallen kunnen kades echter een gevaar vormen voor mensen en dieren als deze 

ongewild te water zijn geraakt. Kades maken het dan moeilijk, of zelfs onmogelijk, om 

uit het water te klimmen. De fractie heeft een motie ingediend om de potentieel 

gevaarlijke kades te inventariseren. De motie en de reactie van het college op de 

motie vindt u hier. Indien nodig moeten er uittreedplaatsen worden gerealiseerd. Deze 

motie is, na aanleiding van toezeggingen, voorlopig aangehouden. Het blijft een 

belangrijk punt van aandacht 

    
Kattenklimkoord in Delft voor te     Kleine trap voor padden, die i.t.t. kikkers niet kunnen  

water geraakte katten     zwemmen   

http://delfland.partijvoordedieren.nl/
https://www.google.nl/url?sa=t&rct=j&q=&esrc=s&source=web&cd=1&ved=0CCMQFjAA&url=http%3A%2F%2Fwww.hhdelfland.nl%2Fpublish%2Fvergaderagenda%2F382%2FD1162413V2555639.pdf&ei=z7iiVIqHDoXZavaVgvAF&usg=AFQjCNGaQVPs5dONIc3wrTBrTxDdrnbL6A&bvm=bv.82001339,d.d2s&cad=rja


Waterkwaliteit 

De waterkwaliteit van Delfland schiet nog altijd tekort. Dit blijkt uit de recente 

waterkwaliteitsrapportages. Daarom heeft de fractie, samen met de AWP en 

WaterNatuurlijk, diverse vragen gesteld over de methode van baggeren en de invloed 

van de glastuinbouw op de aanwezigheid van bestrijdingsmiddelen. Ook over de 

slechte handhaving van milieuregels zijn vragen gesteld. Verder heeft de partij het 

college stevig aan de tand gevoeld betreft het terugdringen van gebruik van het 

schadelijke bestrijdingsmiddel Imidacloprid, dat medeveroorzaker is van de 

bijensterfte. 

 

Onderhoud en vissterfte 
Na werkzaamheden met maaiboten, om riet te maaien, werden dikwijls hele sporen 

van dode vissen, met name snoeken en karpers, achtergelaten. Het blijkt dat een 

door de gemeente Delft ingehuurd bedrijf te groot materieel inzet. Hierdoor kunnen 

veel vissen niet aan de hakmessen ontsnappen en wordt de bodem ook nog ongewild 

omgewoeld. Dat laatste zorgt weer voor een dodelijk zuurstoftekort voor de vissen. 

De opdrachtgever, gemeente Delft, weigert actie te ondernemen. Aangezien Delfland 

verantwoordelijk is voor de visstand, heeft de fractie kritische vragen gesteld. Dit 

dossier wordt in 2015 verder vervolgd. 

 Bron foto: Delftse Post 21 okt 2014 

Eerlijk bankieren 
Banken zijn nog steeds onduidelijk over hun investeringen. Hierdoor is het voor de 

klant niet duidelijk of de bank investeert wapenbedrijven, bio-industrie of vervuilende 

energie. 

Daarom heeft de fractie vragen gesteld over het bankieren door het waterschap. Als 

aandeelhouder van Nederlandse Waterschaps Bank heeft het Hoogheemraadschap 

Delfland invloed op het beleid van de NWB. Daarnaast kan het Hoogheemraadschap 

kiezen welke bij welke bank zij bankiert voor dagelijkse betalingen. Als 

aandeelhouder heeft Delfland invloed op het investeringsbeleid van deze bank. 

Daarnaast doet Delfland ook nog zaken met ING. De fractie heeft daarom ten eerste 

vragen gesteld over inzet van Delfland voor eerlijk bankieren door de NWB. Hierop 

kwam een geruststellend antwoord. De NWB investeert niet in bio-industrie, 

wapenhandel of dergelijke. 

Ten tweede heeft de fractie gevraagd of Delfland wil kiezen voor een bank die hoog 

scoort op de Eerlijke Bankwijzer, de ING scoort hier namelijk slecht. Hier ziet het 

college echter momenteel geen aanleiding voor. Zij geeft aan te blijven bankieren bij 

de ING omdat deze bank als enige nabij Delfland, minder dan honderd meter, zou 

liggen. 

https://delfland.partijvoordedieren.nl/kamervragen/chemische-waterkwaliteit-in-delfland-moet-beter
https://delfland.partijvoordedieren.nl/downloads/2014/12/1419267928_Maaiboten_Vissen.pdf

